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Til: Trine Grejsen, Henrik Gaardsmand Boldsen, Fritz Birk Sørensen, Djursland for fuld damp 
<dffd@firma.tele.dk> 

Emne: Korrektion til tekst i dagsorden vedr. fremtidig organisering og drift af Stenvad Mosebrugscenter 

 

Kære Trine og Henrik - det er ikke korrekt, at formanden er bemyndiget til at forhandle om ophør af 
driftsaftalen pr. 1. januar 2022 som skrevet. 

Det I refererer til er mit forslag til beslutning på DffD´s og Stenvad Mosebrugscenters generalforsamling om 
forhandling om ophør p.g.a. frygt for, at vi blev opsagt med kortere varsel end den opsigelsesperiode vort 
personale har. 

Efter at have gravet den oprindelige aftale fra 2011 mellem Norddjurs Kommune og DffD frem kunne vi se, 
at der er 9 måneders varsel til en 1/1. 

Hermed kan vi nå at reagere overfor vort personale og risikerer ikke at stå med en udgift alene for DffD. 

På den baggrund trak jeg mit forslag, der ikke kom til behandling på generalforsamlingen. 

 

Vedr. påstanden om at DffD drives af frivillige, da er det ikke korrekt. I Allingaabro er der en fuldtidsansat 
daglig leder og flexjobber/seniorarbejder til udearealer reparation m.v. I sæsonen er der ansat det 
nødvendige antal unge mennesker til udlejning m.v. 

Når I har opfattelsen af, at der er mange frivillige i Allingaabro, så er det antagelig fordi I tænker på CAD´s 
Værkstedsmuseum, hvor der er ca. 120 medlemmer i den selvstændige forening, der får stillet lokaler til 
rådighed af DffD mod vi "sælger" deres museum til vore gæster. 

Det er denne model jeg flere gange har henvist til hvis Landsby Klyngen skal have egne lokaler på Stenvad. 

Endelig savner jeg en bemærkning om, at Carsten og undertegnede ikke har deltaget i styregruppens 
møder om fremtidig organisering og ikke er enig i, at der laves en ny forening. 

Med venlig hilsen 

Torben Jensen 

formand DffD og Stenvad Mosebrugscenter  


